
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség elnökségi ülés 

 

Időpont: 2022. május 23. 16:00 óra 

Helyszín: Clarity+online meeting 

Megjelentek:  Lackó Péter 

Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Veenstra Jelmer, elnökségi tag 

  Szalontai Bence elnökségi tag 

Levezető elnök: Lackó Péter,  

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

Jelen vannak: - 

 

 

Napirendi pontok: 

1. Válogatóversenyek eredménye 
2. Edzőtáborok 
3. Nádas Kupa 
4. Egyebek 

1. számú napirendi pont: Válogatóversenyek 

Szalontai Bence elmondta, hogy eredményesen zárta a rendszer a válogató időszakot, 
izgalmas, az utolsó pillanatban is sokat változó versenyeket zártunk, mindegyik verseny 
érvényes volt. 

A lányok évek óta először zártak úgy, hogy lánykvóta nélkül is 4 lány kvalifikálta magát, egy a 
VB-re. Összesítve kevés a serdülő, és jól szerepeltek a lányok. Szalontai Bence elmondta, 
hogy szerinte kevés a serdülők száma. Siklósi Máté felvetette, hogy ez probléma-e, mivel a 
2010-es (utolsó éves serdülő) korosztályból nagyon sokan vannak jelen. Egyetértettek abban 
a tagok, hogy vizsgálni érdemes mindig a generációs hullámokat, de rövid távú következtetést 
nehezebb levonni belőle. 

Szalontai Bence felvetette, hogy a válogatóversenyek közül a két utolsó, hazai esemény során 
sok tapasztalt versenyző szerzett igen rossz eredményt. Fontos lenne kiértékelni a 
versenysorozatot és javítani az esetleges hibákat.  

A BYC 5 versenyzőt, a Spari, BYC1912, Fertő tó 2-2 gyermeket delegál, míg a BSFVK egy 
versenyzőt. 

Az edzők megbeszélése alapján Gyapjas Zsombor utazik edzőként, és Szalontai Bence 
csapatvezetőként a VB-re, míg az EB-re Weinber Zsófi edzőként, Szalontai Bence 
csapatvezetőként. 

Siklósi Máté jelezte, hogy szeretne egy rendszert az utazó edzők kijelölése kapcsán, mivel az 
edzők számára nincsen OPOSZ határozat, ami irányt mutatna. Javaslata, hogy 2023-ban a 



válogatórendszerben kvalifikációt szerzett gyermekek helyezésük alapján kapnak pontszámot, 
majd a pontszámokat elosztjuk a klubból kvalifikált gyerekek számával. Szalontai Bence 
jelezte, hogy jó ötletnek tartja a rendszert, ám javasolja, hogy gondoljunk át más rendszert is. 
Siklósi Máté kérte, hogy a következő, tisztújítás előtti elnökségi ülésen hozzon az elnökség 
döntést a kérdésben, addig előzetesen lehet leadni az alternatív terveket. 

Szalontai Bence szerint probléma az, hogy későn zárul a válogatórendszer, és ez problémákat 
okoz. Elsősorban az eszközök hiánya, a nevezés kései leadása, a repülőjegyek vásárlása 
terén, a hazai klubprogramok tervezése. Rutai Andrea javasolja, hogy 2023-ra már előre, idén 
ősszel foglaljuk le az MVSZ szabad motorosát, hogy központi eszközből biztosítva legyünk. 
Javasolta továbbá, hogy a korábban felvetődött problémák (bankkártya, stb.) is kerüljenek 
összeírásra, és csomagban keressünk rá megoldást. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem:0 Tartózkodás:0) mellett döntött a VB és EB csapat 
névsoráról és edzőjéről, csapatvezetőjéről. A VB csapat: Héder Benedek Barna, Bite Pál 
Előd, Koch Péter, Lackó Sára, Zarándy Martin István, edző: Gyapjas Zsombor, 
csapatvezető: Szalontai Bence. Az EB csapat: Pintér Kristóf Csaba, Bartos Betti, Petheö 
Panni, Pécsi Koppány Dániel, Gulyás Bálint, Török Csanád Álmos, Pőcze Annamária, 
edző: Weinber Zsófia, csapatvezető: Szalontai Bence. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem:0 Tartózkodás:0) póttagként (sérülés, betegség 
esetére) kijelöli Hajdu-Geiger Ágostot, lány kiesése esetén Bite Adél Csengét. A VB 
csapatban bekövetkezett változás esetén az EB csapat sorban következő tagja pótolja 
a kiesett versenyzőt, amennyiben lehetséges, cserével (ha a kiesett tag az EB-re tud 
menni). 

Az OPOSZ elnöksége felhatalmazza az elnököt, hogy mérje fel a szükséges ruházati 
igényeket, az elnökség versenyzőnként egy BIB és egy szokványos válogatott kabát 
beszerzését támogatja. 

Szalontai Bence felvetette, hogy a Versenyrendelkezésekben a bajnokságon felül legalább 2 
ranglistaverseny érvényes. Kieső akkor van, ha a bajnokságon felül legalább 3 érvényes 
ranglistaverseny. Kérdése a csoportosztás miatt az, hogy már az első három ranglistaverseny 
után számoljunk ejtővel, vagy csak a bajnokságot követően. Siklósi Máté javasolta, hogy 
ejtővel csak a bajnokság után számoljunk. Ezzel a többi tag is egyetértett. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem:0 Tartózkodás:0) határozott, hogy a ranglista 
számításakor ejtőt először a bajnokságot követően számoljon az OPOSZ a 
csoportbeosztás tekintetében. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 5 Nem:0 Tartózkodás:0) határozott, hogy az év első 
ranglistaversenyein (melyek válogatóversenyek is) a válogatórendszer aktuális állása 
alapján osszák be a versenyeken a csoportokat. 

 

2. számú napirendi pont edzőtábor 

2022. június 29 - július 1-je között a Spartacusban válogatott edzőtábor lesz, melyre a ranglista 
első 40 helyezettje hivatalos, a felelős a táborért Weinber Zsófia. 

A Procelero szervezésében Berecz Zsombor július 16-17-én tart Nádas edzőtábort, melynek 
a szervezési és szakmai felelőse a Procelero és Berecz Zsombor. 

A Top 40-90 számára rendezünk edzőtábort, július 20-22 között, melyre Rutai Andrea felkér 
edzőt, Siklósi Máté egyezteti a helyszínt Holczhauser Andrással. 

Szalontai Bence ismertette a válogatott keret edzőtábor időpontjait: 



1. 2022. június 4-6 BYC 
2. 2022. június 29-július 1. Spartacus 
3. 2022. július 16-17. Helyszín később 
4. 2022. augusztus 13-14. Helyszín később 
5. 2022. október 15-16. Helyszín később 

Ezen a 12 napon felül szeretné az edzőpáros fizikai felmérést készíteni, illetve dietetikai 
felkészítéssel is készülnek. 

 

3. számú napirendi pont Nádas Kupa 

Siklósi Máté jelezte, hogy a Nádas Kupa díjazásainak módosítása miatt a tervezett új 
éremformátum az első versenyre nem készül el, így a Fűzfői alkalomra a tavalyi díjformátumot 
biztosítja a Szövetség. A 2022-es évben megszűnik a lányok külön díjazása (a korábbi 
években mindig díjazott volt a legjobb lány amúgy is), illetve a fehér kategória U10-es 
csoportjában nem 6, hanem 3 főt díjaznak. 

Szalontai Bence jelezte, hogy a pályát ne hosszú befutóval rakják ki a rendezők, hanem 
hosszú első kreutz szakasszal, míg a befutót rövidre rakják. 100 körüli résztvevő esetén pedig 
fontos lenne csoportbontást alkalmazni. 

 

Egyebek 

Szalontai Bence jelezte, hogy az MVSZ-nek el kell küldeni a válogatottakkal kapcsolatos 
határozatot. 

Budapest, 2022. május 23. 

 


